
Skolebestyrelsesmøde den 20. september kl. 17:00– 19:00                   Facilitator: Marie-Claire, Referent: Lisbeth 
 
Sted: Beringsvej (Det nye krealaboratorium) 

Deltagere:                                                                                                                                            
Forældrerepræsentanter: Marie-Claire Schat Mørdrup, Kjeld Rune Jensen, Mikkel Ulfeldt Hede (afbud), Søren Melcher, Michael Schrøder, Rikke Bille, Mikkel 

Korsgaard Vendelboe (afbud),  
Afbud:                                         
Suppleanter:                            Mikael Bay Hansen, Jesper Melcher (Afbud) 
Elevrepræsentanter: Endnu ikke valgt 
Personalerepræsentanter:    Thomas Jensen (Afbud), Christina Flintholm 
Skoleledelse: Martin Hodel, Martin Gorm Pedersen (Afbud) og Lisbeth Jensen 
 
  

Emne  Hvad skal vi udrette Proces 
(ansvarlig) 

Tid Beslutning 

1. Godkendelse af 
dagsorden og referat 
 

Godkende Martin 17.00 Referat er godkendt  

2. Rundvisning på Beringsvej Skolens nye kreative 
centrum/praksisfaglige 
hus 

 17.05 Rundvisning i det nye H/D lokaler på Beringsvej  

3. Status ansættelse af ny 
skoleleder og det videre 
forløb 

Orientering Marie-Claire 17:10 Tillykke til Martin med skolelederstillingen.  
Souschef stillingen er slået op, der er deadline for ansøgning d. 22.9. og 
samtale d. 23.9.  
 
Skolebestyrelsesrepræsentanten i ansættelsesudvalget bliver: Ingen har 
mulighed for at deltage fredag i samtalerne – vi afklarer med skolechef 
Katrine Thomsen hvorvidt, der skal findes en ny dato for samtaler eller 
det er nok at bestyrelsen har udtrykt tillid til at vi finder den bedst 
kvalificerede til jobbet. 
 

4. Eleverne har ordet Hvad er der gang i 
blandt eleverne? 

  Ingen elever tilstede 
Elevrådet har ikke valgt rep. endnu, vi forventer at det er på plads 
umiddelbart efter efterårsferien. Den lærer som har været meget inde 



omkring elevrådet, er tilbage fra barsel efter ferien, og genoptager 
opgaven.  
 
Det vurderes, at trivslen generelt er god blandt eleverne.  
 

5. Status på 
skolebestyrelsen 

Fælles drøftelse 
 

Marie-Claire 17.15 Marie-Claire fortæller lidt om rammerne for SB arbejdet – især for de nye 
medlemmer. 
Årsplanen viser hvad vi skal arbejde med i dette skoleår,  
SB har den fornemme rolle at udarbejde principper for skoledrift – 
godkendelse af budget – bruges pengene bedst muligt – talerør til det 
politiske niveau. At have det strategiske overblik – ”hvor er i på vej hen”. 
 
Kort snak om hvad bestylelsens opgaver opgaverne samt hvad 
bestyrelsens 

6. Status på høringssvar Byggeri på Søndervang, 
skoledistrikter,  

Fælles  17.30 

09-22 Høringssvar - 

Ny Søndervang.pdf  
Skoledistrikter – det er model 1 der blevet godkendt, således at LC står til 
at få/skulle have 3 klasser.  

7. Budgetforbedringskatalog
et fra Frederiksberg 
Kommune 
 

Den endelige 
budgetaftale 2023 er 
faldet på plads. Dette 
har nogle konsekvenser 
for driften af særligt 
klubben og sfo’en. Hvad 
er status for LC og 
generelt. 

Martin 17.45 For undervisningsdelen er det 1% ”grønthøster modellen”. 
SFO og klub bliver hårdt ramt,  
For SFO-delen bliver det et sted mellem 400 og 500.000 kr. 
 
Søren og Lisbeth arbejder på et ”konsekvens oplæg” til dialogmødet for 
SB d. 16.11.  
Vi inviterer Martin fra klubben med  
 

8. Orientering om netværk 
for skolebestyrelser på 
Frederiksberg 

 

  Marie-Claire 18.00 Ny Hollænder SB har inviteret Bülowsvej og LC til en dialog omkring de 
kommende mellemformer. Der er udsendt en invitation til de øvrige 
skoler, mhp. at få etableret et netværk for skolerne på Frb. så man kan 
stå samlet.  
Der er møde d. 10.10.  
Der er opbakning fra SB til et netværk hvor skolebestyrelserne taler 
sammen.  



9. Lærernes dag Planlægge evt. aktivitet 
i forbindelse med 
”Lærernes dag” 5. 
oktober (international 
dag) og/eller 
personalemorgenmad 

Fælles 18.10 Modellen med morgenmaden gentages – der sendes invitation ud så der 
ikke er surprise i det. Morgenmad kl. 8. 
Marie-Claire og Rikke laver et skriv, og udarbejder en plan for morgenen 
sammen med Martin.  
 

10. Drøftelse af 
kontaktforældre 

En plan for 
kontaktforældre og evt. 
møde for 
kontaktforældrene 

Marie-Claire 18.25 Alle har læst skrivet som er rundsendt, omkring kontaktforældrenes 
roller.  
Hvordan kan kontaktforældrene komme til at spille mere ind – den 
opgave ex. ift. trivselsarbejdet – så SB får en god kontakt til 
kontaktforældrene.  
Evt. starte med at invitere kontaktforældrene til et kort møde med SB og 
ledelsen.  
 
Skal på dagsorden igen evt. på et af de næste møder. 
 

11. Opfølgning på 
indsatsområder 
 

Bl.a. 
skolehjemsamarbejde 

 18.35 Der udsendes en opfølgende mail – da der mangler folk til 
arbejdsgrupperne.  
Hænger sammen med ovenstående punkt…. 

12. Nyt, Meddelelser Formand/SB:  
Ledelsen:  
SFO: 
Klub 

 18.45 Der er et stort ønske om hvordan aktiviteterne prioriteres i klubben. – 
Sættes på som punkt på næste møde. 
 
Badefaciliteterne efter gym – sættes på til næste møde.  
 
Ønsker om at der tales om hvordan vi agerer ift. energien og den krise 
vi står i.  
 

13.  Næste møde 
 

Tirsdag d. 25. oktober 
2022 fra 17-19 

   Vær obs. på at mødet i første omgang er indkaldt til mandag d. 24.10., 
men det flyttes til tirsdag d. 25.10. 
 

 

 

 


